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YAMAN OPT İK

Giresun'un sahil ilçesi Tirebolu'da, 
meydana gelen fırtına ve dev dalgaların 
neden olduğu hasarın giderilmesi için ça-
lışmalar devam ediyor.

Tirebolu Belediye Başkanı Burhan 
Takır, Yeniköy Mahallesi sahil kesiminde 
yaşanan olayları değerlendirdi. Fırtına 
nedeniyle de-niz seviyesinin yükselmesi 
sonucu şehir içi yolunun sular altında kal-
dığını ve iş yerlerinde hasarlar oluştuğu-
nu ve belediye olarak tüm imkanları se-
ferber ettiklerini ifade etti.

Başkan Takır, "İlçe olarak büyük bir 
afet yaşadık. Allah bir daha böyle bir 
günü göstermesin. İlk belirlemelere göre 
10 ila 15 milyon lira arasında zarar söz ko-

nusu. Hasar tespit çalışmaları devam edi-
yor." de-di. Ayrıca, en kısa zamanda haya-
tın normale dönmesini sağlamayı hedefle-
diklerini belirterek, "Şu anda ekiplerimiz 
sahada çalışmalarını sürdürüyor. Altyapı 
ve üst yapı hasarlarının yeniden imarı için 
çalışıyoruz. El birliğiyle sorunları çözece-
ğiz" dedi. (Gülsen Dikgöz)

Fırtına sonrası oluşan
hasarlar onarılıyor

kilat çalışması tecrübeleri 
edindik.İlçemizin sorunla-
rını ve yapılması gereken 
yatırımları en iyi bilen kişi-
lerden biriyiz.

Halkımızın güvenini 
asla boşa çıkarmayacak 
bir siyaset ve hizmet anla-
yışıyla tüm bekleyen so-
runları çözmenin ötesinde 
nice büyük yatırımları hal-
kımızla buluşturacağız.

Bölgemizin lokomotif 
ve çok daha gelişmiş bir se-
hirleşme ve kalkınma yapı-
sıyla daha da artan bir ca-
zibe merkezi olması haya-
limizi hep birlikte gerçek-
leştireceğiz.

Ka lı cı ve is tihdam 
odaklı bir çok projelerimizi 
süreç içersinde tüm kay-
nakları ile sizlerle tek tek 
paylaşacağız.

Halkımızın yıllarca ar-
zu ladığı ve bek lediği 

Umutları yeşerten, güven 
duyulan bir duruşla, ekip ar-
kadaşlarımız ve halkımızla 
birlikte çok güzel hizmetle-
re ve yatırımlara imza ata-
cağız.

AK Parti'den Tirebolu 
Belediye başkan aday 
adayı olan Ömer Hıdır yap-
tığı açıklamada şu ifadeleri 
kullandı:

“Bir kez daha temayül 
de oy kullanan ve bizlere 
güç,destek veren yönetici-
lerimize teşekkür edi-
yor,şükranlarımı sunuyo-
rum.

Bizler teşkilatı esas 
alan ve istişareleri öncelik 
kabul eden bir siyasi gele-
neğin temsilcileriyiz.

Ak Partimizi Tirebo-
lu'da ilk kurarken de ve 
ondan sonraki yöneticilik 
zamanlarımızda hep bu ön-
celikle hareket ettik.

İlçemiz için elimizden 
geldiğince siyaseten hiz-
metler ettik.İyi günde kötü 
günde yıllarca halkımızla 
birlikte olduk.

Çok büyük siyasi ve teş-

O yüzden diyorum ki Yü-
rekten Sevdik, Gönülden 
inandık.

O yüzden diyorum ki; 
İnşallah Tarih şahit, vakit 
tamam.

Halkımızın desteğini gö-
rüyorum.Herkesin ilgisine 
teşekkür ediyorum.

Niyet hayr, Akıbette 
hayr olur inşallah” dedi. 
(Mehmet Yaşar)

Öncelikle 26 Kasım'da Belediye başkan aday adaylığı için temayülde oy kullanan yöneticilerimize teşekkür ediyorum
diyen aday adayı Ömer Hıdır; Artık vakit tamam. Hep birlikte ilçemize çok güzel hizmetlere imza atacağız dedi.

ÖMER HIDIR: TARİH ŞAHİT, VAKİT TAMAM

Yol Hizmetleri Öncelikli Harcama Kalemi

falt plenti kuracaklarını 
açıkladı.

Şahin, 2024 yılı bütçe-
sinde yolların asfaltlanma-
sı, duvar ve alt yapısı için 
ayrılan 200 milyon lirayı be-
lirterek, ayrıca 100 milyon 
liralık KÖYDES ödeneği 
beklediklerini ifade etti. 
Göksu travertenleri gibi 
gelir getirecek turizm yatı-

rımlarına da ağırlık vere-
ceklerini söyleyen Şahin, 
özellikle Espiye, Tirebolu, 
Görele ve Eynesil bölgele-

Giresun İl Özel İdare, 
2024 yılı bütçesini 720 mil-
yon lira olarak belirledi. Büt-
çenin en büyük harcama 
kalemi, 200 milyon lira ile 
yol hizmetlerine ayrıldı. İl 
Genel Meclisi Başkanı 
Ahmet Şahin, yeni yılda tu-
rizm ağırlıklı yatırımlara ön-
celik tanıyacaklarını ve 
Doğu bölgesine mobil as-

rini kapsayan doğu bölge-
sinde mobil asfalt plenti ku-
racaklarını belirtti. Bu sa-
yede asfalt malzemesinin 

taşınmasında zaman ve 
yakıt tasarrufu sağlanma-
sını planladıklarını ekledi. 

(Dursun Onur)
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Valisi İhsan Selim Baydaş, 
Trabzon Valisi Aziz Yıldı-
rım, DOKA Genel Sekrete-
ri Kemal Akpınar, Ordu Bü-
yükşehir Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Hilmi Güler, Gi-
resun Belediye Başkanı 
Av. Aytekin Şenlikoğlu, 
Rize Belediye Başkanı 
Rahmi Metin ve İl Genel 
Meclisi Başkanları ile Tica-

ret ve Sanayi Odası İl Baş-
kanları katıldı.

Vali Serdengeçti, top-
lantı sonrası sosyal medya 
hesabından “Doğu Kara-
deniz Kalkınma Ajansının 
(DOKA) 160. Yönetim Ku-
rulu Toplantısını güzel Gi-
resun'umuzda gerçekleş-
tirdik.

İlimize ve bölgemize ha-
yırlı olmasını diliyorum.” 
paylaşımında bulundu.
160. YÖNETİM KURULU 
TOPLANTISI GÜNDEMİ

Doğu Karadeniz Kal-
kınma Ajansı 160. Yönetim 
Kurulu Toplantısı’nda gö-
rüşülen gündem maddele-
ri;

Yoklama ve Açılış
Giresun Valisi Mehmet 

Fatih Serdengeçti'nin ev 
sahipliğinde gerçekleştiri-
len toplantı, yoklama ve 
açılış ile başladı. Katılımcı-
lar, toplantının gündemini 
onayladı.

Geçmiş Dönem Faali-
yetlerinin Görüşülmesi

Ajan sın 2014-2023 
Bölge Planı döneminde 

gerçekleştirdiği faaliyetler 
detaylı bir şekilde değer-
lendirildi. Tamamlanan 
sonuç odaklı programların 
çıktıları paylaşılarak başa-
rılar ve öğrenilenler vurgu-
landı.

2024-2028 TR90 Bölge 
Planının Görüşülmesi

Önümüzdeki beş yıllık 
dönemi kapsayan 2024-
2028 TR90 Bölge Planı, böl-
genin ekonomik, sosyal, 
çevresel, kültürel ve me-
kânsal öncelikleri çerçeve-
sinde detaylı bir şekilde ele 
alındı. Plan, ulusal öncelik-
lere uyumlu olarak hazırla-
narak Bölge'nin geleceğine 
yön vermek üzere planlan-
dı.

TR90 Bölgesi'nin strate-
jik öncelikleri, bölge ekono-
misinde yapısal dönüşüm, 
beşerî sermayenin gelişti-
rilmesi, tarımsal verimliliğin 
artırılması, çevresel sürdü-
rülebilirlik ve yaşam kalite-
sinin artırılması olarak be-
lirlendi. Bu doğrultuda 28 
hedef ve 124 tedbir oluştu-
ruldu.

Yeni Dönem Sonuç 
Odaklı Program Önerileri-
nin Görüşülmesi

Ajansın önümüzdeki üç 
yılda uygulanması planla-
nan sonuç odaklı program 
önerileri detaylı bir şekilde 
değerlendirildi. Turizm, 
Mavi Ekonomi ve Katma 
Değerli Üretim ve Ticari-
leşme gibi programlar, st-
ratejik amaçlar doğrultu-
sunda ele alındı.

İdari ve Mali İşlere İliş-
kin Hususların Görüşülme-
si

Devam eden projelerle 
ilgi li yarar lanıcı lardan 
gelen talepler ve cari döne-
me ait hukuki, idari ve mali 
işler detaylı bir şekilde ele 
alındı. Ajansın yönetim ve 
operasyonel süreçleri göz-
den geçirildi.

Kapanış
Gündem maddelerinin 

tamamlanmasının ardın-
dan toplantı kapatıldı. Katı-
lımcılar, alınan kararlar ve 
görüşülen konular hakkın-
da bilgilendirildi. 

(Giresun Valiliği)

Tirebolu Belediyesi ile 
Almanya’nın Marbach Be-
lediyesi arasında yıllar 
önce yapı lan “Kardeş 
Kent” anlaşmasının, 16 
Kasım 2023 tarihinde res-
men onaylandığı bildirildi. 
Konuyla ilgili olarak sosyal 
medya hesabından bir 
açıklamada bulunan ve bu 
olaydan büyük mutluluk 
duyduğunu söyleyen Al-
manya’daki kültür elçimiz 
Yakup Eşref Elevli, Türk-
Alman dostluğunun Tire-
bolu’ya hayırlı-uğurlu ol-
masını diledi.

Almanya’nın Marbach 
Belediyesi ile yıllar önce 
“Kardeş Şehir” olan Tire-
bolu Belediyesi için 16 
Kasım 2023 günü Belediye 

cillenmesinden duyduğum 
mutluluğu siz değerli hem-
şerilerimle paylaşmaktan 
gurur duyuyorum. Yaşasın 
Türk-Al man dost lu ğu” 
dedi. (Mahmut Bora)

Mec li si Top lan tı sında 
resmi onayın çıktığını bil-
diren kültür elçimiz Elevli, 
gurbette yaşayan biri ola-
rak, bundan duyduğu 
memnuniyetin tarifsiz ol-

duğunu dile getirerek, “Ti-
rebolu-Marbach kardeşli-
ği, her iki kentimize de ha-
yırlı-uğurlu olsun. Bu ko-
nuda 12 yıldan bu yana sür-
dürdüğüm çalışmanın tes-

Doğu Karadeniz Kal-
kınma Ajansının (DOKA) 
160. Yönetim Kurulu Top-
lantısı, Vali Mehmet Fatih 
Serdengeçti’nin ev sahipli-
ğinde Giresun’da yapıldı.

Artvin, Giresun, Gü-
müşhane, Ordu, Rize ve 
Trabzon illerinin oluşturdu-
ğu ve katılımcılarının İl Va-
lileri, İl Belediye Başkanla-
rı, Doka Genel Sekreteri, İl 
Genel Meclis Başkanları 
ve Ticaret ve Sanayi Odası 
(TSO) İl Başkanları olan 
DOKA’nın 160. Yönetim 
Kurulu Toplantısı Giresun 
ilinde Ramada By Wynd-

ham Otel’de gerçekleştiril-
di.

Dönem başkanlığını 
Vali Mehmet Fatih Serden-
geçti’nin yaptığı toplantıda 
gündem gereği; "Geçmiş 
Dönem Faaliyetleri, 2024-
2028 TR90 Bölge Planı, 
Yeni Dönem Sonuç Odaklı 
Program Önerileri ile İdari 
ve Mali İşlere İlişkin Hu-
suslar" görüşüldü.

Toplantıya ev sahipliği 
de yapan Vali Mehmet 
Fatih Serdengeçti, yöne-
tim kurulu toplantısına işti-
rak eden üyelere tek tek 
hoş geldiniz di ye rek, 

“DOKA’nın 160. Yönetim 
Kurulu Toplantısı vesilesiy-
le değerli Valilerimizi, Bele-
diye Başkanlarımızı ve 
DOKA’nın kıymetli yönetim 
kurulu üyelerini ilimizde mi-
safir etmenin mutluluğunu 
yaşıyoruz. Toplantımızın 
bölgemize, ülkemize ve 
milletimize hayırlı olmasını 
temenni ediyorum” ifade-
lerini kullandı.

Serdengeçti başkanlı-
ğında gerçekleştirilen top-
lantıya; Artvin Valisi Cen-
giz Ünsal, Gümüşhane Va-
lisi Alper Tanrısever, Ordu 
Valisi Muammer Erol, Rize 

Tirebolu İlçe İdare Ku-
rulu Şube Başkanları 
Toplantısı, Kaymakam 
Dr. Muhammed Lütfi 
Kotan başkanlığında ger-
çekleştirildi. 5442 sayılı İl 
İdaresi Kanunu kapsa-
mında ilçelerde de kurul-
ması gereken söz konu-
su kurulun yılda en az 4 
kez bir araya gelmesi ge-
rekiyor.

Tirebolu’da Kayma-
kam Kotan başkanlığın-

da hafta başında bir araya 
gelen kurulda, kamu ku-
rumları tarafından vatan-
daşlara sunulan hizmetlerin 
daha etkili ve hızlı olması 
için yapılması gerekenler 
ele alınırken; ilçedeki ku-
rumlar arasındaki iletişim, 
kurumlar aracılığıyla yapı-
lacak çalışmalar ve gün-
demdeki diğer konular üze-
rinde de fikir alış-verişinde 
bulunuldu.

İlçedeki kurum amirleri-

nin tamamının katılımıyla 
gerçekleşen toplantıda, 
Kaymakam Kotan, hiz-
metlerin yürütülmesinde 
el birliği içinde hareket 
edileceğinin altını çize-
rek, kamu hizmetlerinin 
etkili bir biçimde yerine 
getirilmesini istedi. Tire-
bolu’da İlçe İdare Kurulu 
Başkanları Toplantısı’nın 
yıl sonuna kadar bir kez 
daha yapılabileceği bildi-
rildi. (Mahmut Bora)

Kovanlık belde beledi-
yesi, mahalle grup yolları-
nı yenileme çalışmalarına 
hız kazandırıyor.

Yenilikçi Altyapı Yatı-
rımları Devam Ediyor

Kovanlık Belde Beledi-
yesi, beldenin altyapısını 
güçlendirmek ve mahalle-
ler arasındaki ulaşımı ko-
laylaştırmak amacıyla 
büyük bir projeye imza atı-
yor. Belediye, mahalle 
grup yol la rı na beton 
dökme çalışmalarına hız 
kazandırarak, bölge sa-
kinlerinin hayatını kolay-
laştırmayı hedefliyor.

Beton Dökümü İle Yol-
lar Dayanıklı Hale Geliyor

Kovanlık Belde Beledi-
yesi tarafından yürütülen 
bu projede, mahalle grup 

yolları modern bir altya-
pıyla yeniden düzenleni-
yor. Beton dökme işlemi 
sayesinde yollar, daha da-
yanıklı ve uzun ömürlü ola-
cak, böylece bakım mali-
yetleri azalacak ve sürü-
cüler için daha güvenli bir 
sürüş deneyimi sağlana-
cak.

Proje kapsamında ça-
lışmaların hızla ilerlemesi, 
bölge sakinleri tarafından 
memnuniyetle karşılanı-
yor. Kovanlık beldesinin 
dört bir yanındaki mahalle 
grup yollarının yenilenme-
si, hem günlük yaşantıyı 
kolaylaştıracak hem de 
bölgenin daha cazip hale 
gelmesine katkı sağlaya-
cak. 

(Dursun Onur)

Tirebolu İYİ Parti’den 3 kişilik bir heyet, İlçe Kaymakamı Dr. Muhammed Lütfi 
Kotan’a hafta içinde nezaket ziyaretinde bulundu. Tirebolu İYİ Parti belediye Baş-
kan adayı Bülent Kara ile İYİ Parti yeni İlçe başkanı Atilla Aydın ve İYİ Parti eski İlçe 
Başkanı Erdinç Bektaş’tan oluşan heyet, Kaymakam Kotan’ı makamında ziyaret 
ederek, kendisiyle bir süre sohbette bulundular.

Samimi bir ortamda gerçekleşen ziyaret sonunda Kaymakam Kotan, İYİ Partili 
kurmaylara önümüzdeki Yerel Seçimler için başarılar dilerken; İyi Partili kurmaylar 
da, kendilerine gösterilen misafirperverlik için Kaymakam Kotan’a teşekkürlerini 
ilettiler. (Mahmut Bora)

DOKA'nın 160. Yönetim Kurulu Toplantısı Giresun'da Yapıldı

Tirebolu-Marbach Kardeşliği tescillendi!

İlçe İdare Şube Başkanları Toplantısı!

İYİ Parti’den, Kaymakamlığa Ziyaret!

Kovanlık'ta beton çalışması
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Eczacı
Nurdan YILMAZ

Konu:

+90 532 062 89 28

KURUMSAL KİMLİK
KARTVİZİT
KATALOG
BROŞÜR

WEB SİTESİ
TABELA İMALATI

TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

Doğu Karadeniz Kal-
kınma Ajansının (DOKA) 
160. Yönetim Kurulu Top-
lantısı’na katılmak üzere 
Giresun’a gelen Ordu Vali-
si Muammer Erol ve Ordu 
Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Dr. Mehmet Hilmi 
Güler, Giresun Valiliğini zi-
yaret etti.

Ordu Valisi Erol ile 
Ordu Büyükşehir Belediye 
Başkanı Güler’i, Valilik pro-
tokol girişinde Giresun Va-
lisi Mehmet Fatih Serden-
geçti karşıladı.

Valilik Şeref Defteri’ni 
imzalayan Vali Erol ve Baş-
kan Güler, Vali Serdengeç-
ti ile birlikte Valilik makamı-
na geçerek bir süre sohbet 
ettiler. Samimi bir ortamda 

gerçekleştirilen ziyarette 
Karadeniz bölgesini ilgi-
lendiren konular hakkında 
görüş alışverişinde bulu-
nuldu.

Vali Serdengeçti, ziya-
ret sonrası yapmış olduğu 
paylaşımda “Ordu Valimiz 
Sn. Muammer Erol ve 
Ordu Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sn. Dr. Meh-
met Hilmi Güler'i Valiliği-
mizde ağırladık. Nazik zi-
yaretlerinden dolayı şük-
ranlarımı sunuyorum.” ifa-
delerini kullandı.

Vali Erol ve Başkan 
Güler de Vali Serdengeç-
ti’ye göstermiş olduğu mi-
safirperverlik için şükran-
larını ilettiler. 

(Giresun Valiliği)

2013 yılında Tüm Yerel 
Yönetim Çalışanları Sen-
dikası olarak Bir leşik 

Sen, Belediye ve Özel 
İdare çalışanlarının hak-
larını savunmak için mü-
cadele etmektedir.

Çalışmaları yerinde 
görmek ve yetkili olan üye-
ler ile birlikte iş yeri ziya-
retleri yapabilmek ama-
cıyla 20-24 Kasım tarihle-
ri arasında Sendi ka 
Genel Başkanı Mücahit 
Dede, MYK üyeleri Dev-
rim Onur Erdağ ve Volkan 
Özdemir ilimize geldi. Bu 
arada tüm üyelerimizin ka-
tılımı ile genel bir toplantı 
da organize edildi.

Giresun-Ordu İl ve ilçe 
belediyelerimizde ziyaret-
te bulunarak Belediye 

Kamu İş Konfederasyonu 
çatısı altında kurulmuş 
olan Tüm Yerel-Sen ilimiz-

Başkanları ve emekçilerle 
fikir alış verişinde bulunan 
Genel Başkan Mücahit 
Dede ve MYK Üyeleri, ça-
lışmaların çok olumlu 
yönde olduğunu belirte-
rek, Giresun ilindeki yetkili 
arkadaşlarımızın kısa za-
manda çok yol almaları 
bizleri memnun etmiştir, 
Birleştirici bir düşünce 
ışığı altında tüm üyeleri-
mizi ziyaret ederken ku-
rumda bulunan hem sen-
dika yetkililerinin hem de 
Başkanlık makamlarının 
bizlere destek olmasın-
dan büyük mutluluk duy-
duk dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

de de örgütleniyor.
10 yıldır emek müca-

delesi veren Tüm Yerel-
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TBMM’de ki toplantıya 
fındık yetiştirilen bölgelerin 
cumhur ittifakına mensup 
milletvekilleri katıldı.

TBMM çatısı altında fın-
dık yetiştirilen bölgelerin 

dıkta hep fiyat konuşuluyor 
ama yapısal bazı problem-
lerin de çözülmesi gerekti-
ği hususunda milletvekili 
arkadaşlarımız arasında 
görüş birliği ve mutabakat 
oluştu. Gelecek dönemde 
fındığın yalnızca fiyat yö-
nüyle değil; tarımı, sanayi-
si, ihracatı, tüketimi alanla-

cumhur ittifakı milletvekil-
lerinden oluşan fındık ça-
lışma grubu 2. Kez toplan-
dı. Toplantı sonrası konu-
şan Milliyetçi Hareket Par-
tisi Ordu Milletvekili Naci 

rında da yeni kararların 
alınması, bu konuda mün-
hasıran bir 'Fındık Kuru-
munun kurulması' konu-
sunda arkadaşlarımızın 
teklifleri oldu. Bu ve diğer 
tüm teklifleri, bir rapor ha-
linde hükümetimize ilete-
ceğiz" dedi. 

(Haber Merkezi)

Şanlıtürk, yaptığı açıkla-
mada, partisinden ve bir 
grup milletvekili ile oluştur-
dukları "Fındık Çalışma 
Grubu’nun bir araya geldi-
ğini belirtti. Şanlıtürk, Fın-

Artık tamamen kış havasına girdik ve havalar soğu-
du. Kış iyice bastırmadan önce vatandaşlar ise grip aşı-
larını yaptırarak tedbirlerini almaya başladı. Bu haftaki 
yazımda, eczanelerde grip aşısı ile ilgili en çok sorulan 
soruları sizler için cevapladım.

Grip aşısı nedir?
Grip; yüksek ateş, şiddetli kas-eklem ağrıları, yor-

gunluk hali, baş ve boğaz ağrısı, öksürme ve hapşırma 
gibi belirtilerle kendini belli eden bulaşıcı bir hastalık-
tır.Bu belirtileri yaşamak istemiyorsanız grip aşısı yaptı-
rabilirsiniz.Grip aşısı inaktif, ölü bir aşıdır. Grip aşısı ol-
duktan sonra vücudumuz, ilgili virüs ile savaşan madde-
ler (antikor) üretmeye başlar. Benzer virüslerle karşı kar-
şıya geldiğimizde bu antikorlar bizlerin korunmasına 
yardımcı olur.

Grip aşısını ne zaman yaptırmalıyım?
Aşının koruyucu etkisi, aşı yapıldıktan iki hafta 

sonra başlayacağı için aşının en uygun zamanı, gribin 
sık görülmeye başladığı dönemden hemen öncesidir. 
Ekim ve Kasım ayları grip aşısının yapılma zamanı ola-
rak tercih edilmelidir. Aşılanmayan kişiler ise mart ayı-
nın sonuna kadar aşılanabilir. Aşının koruyuculuğu yak-
laşık 6-8 ay sürer.

Grip aşısını her yıl yaptırmalı mıyım?
Her yıl mevsimsel gribe neden olan grip virüsü deği-

şebilmektedir. Grip aşısının içeriği Dünya Sağlık Örgü-
tü tarafından bir yıl önce salgın yapan virüs tiplerinin be-
lirlenmesi ile geliştirilmekte ve aşının içeriği de bu uy-
gulamaya bağlı olarak her yıl değişmektedir. Yani grip 
aşısı her yıl aynı virüs içeriğine sahip olmaz. Aşı, yapıl-
dığı grip sezonu için etkili olmaktadır. Bu nedenle; eski-
den geçirilmiş grip hastalığı ya da uygulanmış grip aşısı-
na bakılmaksızın mevsimsel gribe karşı etkin bir korun-
ma sağlanması için her yıl grip aşısı yaptırılmalıdır.

•Yetişkinlerde ve 36 aylıktan büyük çocuklarda: 
0.5mL

•6 aylıktan-35 aylığa kadar olan çocuklarda: 0.25 
mL

•Daha önceden aşılanmamış9 yaşından küçük olan-
çocuklarda, en az 4 haftalık aradan sonra ikinci doz ve-
rilmelidir.

Grip aşısını SGK karşılıyor mu?
65 yaş üzeri büyükler ile sağlık koşulları açısından 

risk grubuna girenler, kronik hastalığı olanlar grip aşıla-
rını sağlık ocaklarından ya da hastanelerden reçete yaz-
dırıp, eczanelerden ücretsiz alabilir. Bunlar dışındakiler 
ise ücreti karşılığında aşılarını eczanelerden temin ede-
bilirler.

Öncelikle kimler grip aşısı yaptırmalı?
Grip aşısı aslında her sağlıklı bireyin yaptırması ge-

reken bir aşı türüdür.
Yüksek risk grubunda olanlar ise;
•65 yaş üzeri
•Astım hastaları
•KOAH hastaları
•Diyabetes Mellitus hastaları
•Kronik kalp hastalığı, kalp yetmezliği ve koroner 

arter hastalığı olanlar
•Kronik böbrek yetmezliği olanlar
•Karaciğer yetmezliği olanlar
•İmmunitesi baskılanmış kanser hastaları, organ ve 

doku nakli yapılanlar
•Uzun süreli aspirin kullanan çocuk ve adolesanlar
•6 ay-2 yaş arası çocuklar
Bunlara ek olarak gebeliğin 3. ayından sonra ve lak-

tasyon döneminde de uygulanabilir.
Kimlere grip aşısı yapılmaz?
•Geçmişinde grip aşısı ile alerjik reaksiyon gelişen-

ler
•Yumurta alerjisi olanlar
•6 aydan küçük bebekler
•Şiddetli ateşli hastalık geçirenler
Grip aşısının yan etkileri nelerdir?
Grip aşısı sonrası aşı yerinde ağrı, kızarıklık, şişlik 

oluşabilir.
Tüm vücudu etkileyen yan etkiler ise son derece na-

dirdir ve ateş, halsizlik, kas ağrısı gibi yan etkiler (eğer 
görülürse) aşıdan 6-12 saat sonra başlamakta ve 1-2 gün 
içinde kendiliğinden geçmektedir.

Her biyolojik üründe olduğu gibi grip aşısı uygulan-
masından sonra da alerjik reaksiyon görülebilir.

GRİP AŞISI

Karadeniz Bölgesi Konuları Görüşüldü

Tüm Yerel-Sen Giresun'da örgütleniyor

Fındık çalışma grubu toplandı

Giresun’da Pazar ve Pazartesi günleri etkili 
olan şiddetli fırtına sonrası pek çok işyeri ve 
evde hasar oluştu.

Giresun’un Keşap ilçesinde de oluşan 
hasar noktalarında incelemelerde bulunan 
Keşap Belediye Başkanı Mehmet Emür; fırtına 
afetinden zarar gören esnafı ve plaj işletmele-
rini inceledi, geçmiş olsun dileklerini iletti.

Gerekli incelemeleri yapan Başkan Emür; 
“Meydana gelen tüm afet sıkıntılarını en kısa 
sürede el birliği ile çözeceğiz. Ekibimiz ve biz 
7/24 iş başındayız. Rabbim her türlü afetten 
muhafaza eylesin” ifadelerini kullandı. 

(Gülsen Dikgöz)

Başkan Emür hasar noktalarında incelemelerde bulundu
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CHP Giresun Milletve-
kili Elvan Işık Gezmiş "Ka-
dınlar olarak şiddetsiz, eşit 
ve özgür bir yaşam için mü-
cadelemiz sürecek" dedi. 
CHP Giresun Milletvekili 
Elvan Işık Gezmiş "Kadın-
lar olarak şiddetsiz, eşit ve 
özgür bir yaşam için müca-
delemiz sürecek" dedi.

Giresun tarihinde kadın 
yürüyüşüne katılan ilk 
kadın milletvekili olan Gez-
miş, Giresun Kadın Plat-
formu'nun düzenlediği "25 

Kasım Kadına Şiddete 
Karşı Uluslararası Birlik 
Mücadele ve Dayanışma 
Günü" etkinliğinde bir de 
konuşma yaptı.

Gazi Caddesi boyunca 
sloganlarla Atatürk Mey-
danı'na yürünen etkinlikte 
konuşan Giresun'un ilk 
kadın milletvekili Elvan Işık 
Gezmiş "Kız kardeşlerim" 
diyerek başladığı sözlerini 
şöyle sürdürdü:

“ŞİDDETSİZ EŞİT 
ÖZGÜR BİR YAŞAMI 

HEP BİRLİKTE KURA-
CAĞIZ”

"Yolumuz, amacımız, 
hedefimiz aynı. Şiddetsiz, 
eşit, özgür bir yaşam için 
mücadele ediyoruz. Her yıl 
bu ülkede yüzlerce kadın 
öldürülüyor. Bu cinayetleri 
birlikte durduracağız. Eşit 
temsili de sağlayarak daha 
güzel bir hayatı hep birlikte 
kuracağız. Hak hukuk ada-
let mücadelemiz kesintisiz 
sürecek. Sizler çok önemli 
bir şey yaptınız, bir kadın 

milletvekili seçtiniz, bir kez 
daha teşekkürler. Çoğala-
rak yolumuza devam ede-
ceğiz."
GİRESUN KADIN PLAT-
FORMU'NA TEŞEKKÜR

Gezmiş, etkinliği dü-

zenleyen Giresun Kadın 
Platformu'na ve katılanlara 
teşekkür etti ve " Yaşasın 
kadın dayanışması" diye-
rek sözlerini tamamladı.
ALAŞALVAR: MÜCADE-

LEMİZ SÜRECEK

Giresun Fen Lisesi 
öğrencileri, 22-24 Kasım 
2 0 2 3  t a r i h l e r i n d e  
İzmir'de gerçekleştirilen 
"BUCA-IMSEF 2023 
(BUCA IMSEF ULUS-
L A R A R A S I  B İ L İ M  
FUARI)" proje yarışma-
sında üstün başarı elde 
ettiler.

Tür ki ye'yi tem sil  
eden öğrenciler, 12 ülke-
den 96 projenin yarıştığı 
etkinlikte 3 farklı dalda 
elde ettikleri derecelerle 
dikkat çektiler.

K i m y a  D a l ı n d a  
Dünya Birincisi: 12. sınıf 
öğrencisi Naz Alan'ın 
kimya dalındaki projesi 
dünya birincisi oldu. 
Alan, bu başarısıyla 
ICYS (International Con-
ference of Young Scien-
tists), LIYSF (London In-
ternational Youth Scien-
ce Forum) ve ISAC 
Olympiad 2024 (AYIMI)-
Iran gibi uluslararası ya-
rışmalarda Türkiye'yi 
temsil etme hakkını ka-
zandı. Projesi aynı za-
manda Young Scientist 
Research Journal adlı bi-
limsel dergide de yayın-

lanacak.
Biyoloji Dalında Dünya 

İkincisi: 11. sınıf öğrencisi 
Asel Çırak'ın biyoloji dalın-
daki projesi dünya ikincisi 
oldu. Çırak, başarılı çalış-
masıyla birlikte Türkiye'yi 
MILSET Exposciences 
2024-Mexico adlı yarışma-
da temsil edecek.

Biyoloji Dalında Dünya 
İkincisi: 10. sınıf öğrencile-
ri Hande İrem Şahin ve 
Sevgi Sevde Şahin kar-
deşlerin biyoloji dalındaki 
projesi de dünya ikincisi 
oldu. Şahin kardeşler, ba-
şarılarıyla IYSA-12ASPO 
2024 Indonesia adlı yarış-
mada Türkiye'yi temsil 

etme hakkı elde ettiler.
Giresun Fen Lisesi öğ-

rencileri, bilimsel başarı-
larıyla büyük gurur yaşar-
ken, projeleriyle Türki-
ye'yi uluslararası plat-
formlarda temsil edecek 
olmanın heyecanını yaşı-
yorlar. 

(Haber Merkezi)

“Mücadelemiz sürecek”
Demokratik kitle örgüt-

lerinin ve siyasi partilerin 
oluş tur du ğu Gi re sun 
Kadın Platformu'nun açık-
lamasını da Sevgi Alaşal-
var okudu.

Alaşalvar "Haklarımız-

dan, hayatlarımızdan, ha-
yallerimizden vazgeçme-
yeceğiz. Barış için, eşitlik 
için, demokrasi için müca-
delemiz sürecek" ifadesini 
kullandı. 

(Gülsen Dikgöz)

TOKİ, Giresun, Ordu, Trabzon'da işyeri satacak!
Toplu Konut İdaresi 

Başkanlığı (TOKİ) 32 ilde 
169 konut, 28 ilde ise 192 
işyerini vadeli olarak, açık 
artırma ile satılacağını du-
yurdu. TOKİ, satışı yapa-
cağı konut ve işyerlerine 
yönelik yayınladığı ilanda 
açık artırmaya yönelik bil-
gileri de paylaştı.

TOKİ yüzde 25 peşinat 
ile 72 ay vadeli 169 konut 
ve yüzde 25 peşinat ve 48 
ay vadeli olarak satışa su-
nulacağını açıkladı.

T O K İ ' D E N  1 6 9  
KONUT 13 ARALIK'TA SA-
TILACAK

TOKİ, Adana, Ağrı, An-
kara, Aydın, Balıkesir, Bat-
man, Diyarbakır, Erzurum, 
Eskişehir, Gümüşhane, 
İstanbul, İzmir, Kars, Kay-
seri, Kırıkkale, Kocaeli, 
Konya, Kütahya, Manise, 
Muş, Nevşehir, Niğde, Os-
maniye, Siirt, Sivas, Şanlı-
urfa, Tekirdağ, Tokat, Tun-
celi, Van, Yozgat ve Zon-
guldak'ta 13 Aralık Çar-
şamba günü saat 10:30'da 

açık artırmanın yapılaca-
ğını duyurdu.

GİRESUN'UN DA YER 
ALDIĞI 28 İLDE 192 
İŞYERİNİ SATACAK

14 Aralık 2023 tarihin-
de ise aralarında Gire-

sun'un da bulunduğu 28 
ilde 192 işyerini satışa çı-
karıyor.

İşyeri satışı yapılacak 
iller şöyle: Afyon, Ağrı, An-
kara, Aydın, Balıkesir, Bar-
tın, Bursa, Çorum, Denizli, 

Elazığ, Eskişehir, Giresun, 
Gümüşhane, Hatay, İzmir, 
Kars, Kastamonu, Kırşe-
hir, Kocaeli, Konya, Kütah-
ya, Niğde, Ordu, Sakarya, 
Sivas, Şanlıurfa, Tekirdağ 
ve Trabzon. (Dursun Onur)

Giresun Fen Lisesi'nden Dünya Birinciliği
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Giresun Musiki Cemiyeti Cumhuriyet’in 
100.Yılı nedeniyle Atatürk' ün sevdiği şarkıla-
rın seslendirildiği muhteşem bir konser düzen-
ledi.

Giresun Belediyesi Kültür ve Sanat Merke-
zi'nde Şef Muammer Usta yönetiminde, Sinan 
Koca'nın sunumuyla gerçekleşen konserde 
saz sanatçıları Ahmet Çetin Karamehmetoğlu, 
Mustafa Ensar Usta, Erdem Usta, Caner Tek, 
Enes Aydın, Mehmet Meral, Mustafa Mengü-
tekin, Miraç Yıldırım Dönmez, Hüseyin Kılıççı, 
Barış Ali Koca ve Doğancan Başustaoğlu eşli-
ğinde sahne alan solistler Hüseyin Kılıççı, 
Fatma Çalcalı, Fikriye Gamlıoğlu, Ferda Ge-
micioğlu, Hasibe Eroğlu, Büşra Usta, Eda Bay-
raktar, Selim Mumcuoğlu ve Mustafa İşsever 
ile koristler Nilüfer Karamehmetoğlu, Rayegan 
Yusufağaoğlu, Işıl Aksüt, Aylin Şahin, Zeynep 
Cürgül, Fehiman Göksu, Şükran Göksu, Peri-
han Yıldırım, Nurcan Çavuşoğlu Gök, Asuman 
Kızıltaş, Sevinç Dervişoğlu, Pelin Özgan, Oya 
Özkul, Nuray Paylan Göklü, Hasan Kılıççı, 
Murat Yılmaz, Aziz Gürel, Mustafa Kemal Yıl-
maz, Güven Uzunoğlu, İlhan Yılmaz, Cavit Ak-
kaya, Mustafa Sıpçıkoğlu, Kenan Gemicioğlu, 
İsmet Topşir ve Sabri Kasapoğlu Atatürk' ün 

sevdiği şarkıları seslendirerek büyük alkış al-
dılar.

Son bölümde Türk bayrakları eşliğinde 
topluca söylenen Gençlik Marşı ise coşkuyu 
zirveye çıkardı.

Konseri Belediye Başkan Yardımcısı Ab-
durrahman Demirel, İl Emniyet Müdürü 
Recep Güzelyazıcı, İl Jandarma Komutanı 
Albay Özgür Özer, Prof. Dr. Birsen Oksal, Ti-
rebolu İletişim Fakültesi Dekan Yardımcısı 
Dr. İsmail Cem Feridunoğlu, ADD Giresun 
Şube Başkanı Oğuzcan Özdemir, Giresun 
Turizm ve Tanıtma Derneği Başkanı N. Uğur 
Karaibrahimoğlu, Tirebolu Türk Sanat Müzi-
ği Korosu kurucu Başkanı ve Şefi Şengül 
Coşkun, Kuyumcular Derneği Başkanı Haş-
met Özkan, CHP Belediye Başkan Aday 
Adayı Burak Bektaşoğlu, CHP Belediye Baş-
kan Aday Adayı Mustafa Cem Akar, Giresun 
Sigorta Acentaları Derneği Başkanı Hanife 
Karamustafaoğlu, GİRİB Samsun Temsilcisi 
Osman Bayram, iş insanları, bazı STK yöne-
ticileri, ve çok sayıda müziksever izledi. Kon-
ser çiçek sunumu ve fotoğraf çekiminin ar-
dından sona erdi. 

(Haber Merkezi)

Giresun Doğa Sporları Kulübü, Giresun'un Şe-
binkarahisar ilçesinde bulunan Meryemana Ma-
nastırına doğa yürüyüşü gerçekleştirdiler. Doğa se-
verler uzun bir yürüyüşün Orta Çağ'dan kalma tari-
hi Meryem Ana Manastırına da çıkarak finalle taç-
landırdılar.

Şebinkarahisar'da Avutmuş Mahallesinde baş-
layan yürüyüş Hacıömer Köyü güzergahında dü-
zenlendi. 38 kişinin katıldığı yürüyüş, 10 kilometre-
lik uzun bir parkurda gerçekleşti. Doğaseverler Mer-
yem Ana Manastırına da çıkarak günü taçlandırdı-
lar.

KADINA YÖNELİK ŞİDDETE
DİKKAT ÇEKTİLER

Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası Mü-
cadele günü kapsamında şiddete karşı farkındalık 
oluşturmak amacıyla Giresun Belediyesi desteği 

ile gerçekleştiren doğa yürüyüşü başarı ile tamam-
landığı bildirildi.

AVUTMUŞ MAHALLESİ MİSAFİR ETTİ
Düzenlenen yürüyüşe az sayıda ilçe halkı da ka-

tılım sağlarken, Şebinkarahisar Adliyesi Hakimi Ra-
mazan Şeker'in yanı sıra Avutmuş Mahallesi Muh-
tarı Hakan Gürsoy, Yazarımız Ali Osman Demirci 
de katıldı.

Avutmuş Mahallesi Köprübaşı Semtinde de mi-
safir edilen doğa severler için ikramlarda bulunul-
du. Mahalle Hakan Muhtarı Gürsoy, Avutmuş Ma-
hallesi tarihi hakkında da bilgilendirmede bulundu.

Yürüyüşle birlikte Hacıömer Köyü sakinleri de 
doğaseverlere çeşitli ikramlarda bulundukları öğre-
nilirken, GİDOSK yönetimi köy ve mahalle sakinle-
rine de teşekkür etti. 

(Gülsen Dikgöz)

Giresun İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü tarafından yapılan 
açıklamaya göre, 2023 yılı 
hayvancılık desteklemeleri 
başvuru tarihleri belirlendi. Gi-
resun İl Tarım ve Orman Mü-
dürlüğü, hayvancılık destek-
lemeleri ile ilgili daha detaylı 
bilgi almak isteyen yetiştirici-
leri, ilde Hayvan Sağlığı ve Ye-
tiştiriciliği Şube Müdürlüğüne, 
ilçelerde ise İlçe Tarım ve 
Orman Müdürlüklerine müra-
caat etmeleri konusunda 
uyardı.

Giresun İl Tarım ve Orman 

ğüne veya kırmızı et üretici birlik-
lerine yapılacak. Arılı kovan des-
teği için başvurular 29 Aralık 
2023 tarihine kadar yapılacak. 
Damızlık ana arı desteği için baş-
vurular 29 Aralık 2023 tarihine 
kadar yapılacak. Düve alım des-
teği için başvuru tarihleri Bakan-
lık tarafından belirlenecek. Sürü 

Müdürlüğü, 2023 yılı hayvan-
cılık desteklemeleri başvuru 
tarihlerini açıkladı.

HAYVANCILIK DESTEK-
LE ME LERİ  BAŞ VU RU 
TARİHLERİ

Buna göre, buzağı desteği 
için 1. dönem başvuruları 2 
Ocak 2024 tarihine, 2. dönem 
başvuruları ise 1 Nisan 2024-
17 Haziran 2024 tarihleri ara-
sında yapılacak. Malak des-
teği için 1. dönem başvuruları 
29 Aralık 2023 tarihine, 2. 
dönem başvuruları ise 1 Tem-
muz 2024-1 Ağustos 2024 ta-

yöneticisi istihdam desteği için 
başvurular 19 Ocak 2024 tarihine 
kadar yapılacak.

Başvuruların, ilgili destekle-
meler için belirlenen son başvuru 
tarihine kadar yapılması gereki-
yor. Başvurular, yetiştiriciler birlik-
lerine veya il/ilçe müdürlüklerine 
yapılacak.

rihleri arasında yapılacak. 
Dişi manda desteği için baş-
vurular 29 Aralık 2023 tarihine 
kadar yapılacak. Anaç koyun 
keçi desteği için başvurular 1 
Aralık 2023 tarihine kadar ya-
pılacak. Sürü yenileme deste-
ği için başvurular, anaç koyun 
keçi desteğine başvuran ye-
tiştiriciler tarafından doğru-
dan yapılacak. Koç teke alımı 
desteği için başvuru tarihleri 
Bakanlık tarafından belirle-
necek. Besilik erkek sığır des-
teği için başvurular, işletme-
nin kayıtlı olduğu il müdürlü-

Giresun İl Tarım ve Orman Mü-
dürlüğü, hayvancılık destekleme-
leri ile ilgili daha detaylı bilgi 
almak isteyen yetiştiricileri, ilde 
Hayvan Sağlığı ve Yetiştiriciliği 
Şube Müdürlüğüne, ilçelerde ise 
İlçe Tarım ve Orman Müdürlükle-
rine müracaat etmeleri konusun-
da uyardı. (Dursun Onur)

Vergi Uzmanı Ozan Bingöl, 
Motorlu Taşıtlar Vergisi (MTV) 
için uygulanacak yeniden de-
ğerleme oranında bir indirim 
beklenmemesi gerektiğini söy-
ledi.

Resmi Gazete’de yayınla-
nan tebliğde “Bilindiği üzere, 
213 sayılı Vergi Usul Kanunu-
nun mükerrer 298 inci madde-
sinin (B) fıkrasına göre, yeni-
den değerleme oranı, yeniden 
değerleme yapılacak yılın Ekim 
ayında (Ekim ayı dâhil) bir ön-
ceki yılın aynı dönemine göre 
Türkiye İstatistik Kurumunun 

Yurt İçi Üretici Fiyat Endeksin-
de meydana gelen ortalama 
fiyat artış oranı olup bu oranın 
Hazine ve Maliye Bakanlığınca 
Resmi Gazete ile ilan edilmesi 
gerekmektedir. Bu hüküm uya-
rınca yeniden değerleme oranı 
2023 yılı için % 58,46 (elli sekiz 
virgül kırk altı) olarak tespit 
edilmiştir” ifadelerine yer veril-
di.

Vergi Usul Kanunu uyarın-
ca Cumhurbaşkanının, vergi 
ve harçlarda yeniden değerle-
me oranını yüzde 50’ye kadar 
azaltma ve yüzde 50’ye kadar 

artırma yetkisi bulunuyor.
Sosyal medya hesabından 

yaptığı açıklamada Bingöl, şun-
ları söyledi: "2024 merkezi yö-
netim bütçesine baktığımızda 
maalesef MTV’de daha önceki 
yıl ve bu yıl olduğu gibi Cum-
hurbaşkanının bir indirim yetki-
si kullanmayacağı kanaatine va-
rıyoruz. Yani önümüzdeki yıl 
Motorlu Taşıtlar Vergisi için uy-
gulanacak yeniden değerleme 
oranında (%58,46) bir indirim 
beklemeyiniz, bütçesinizi şim-
diden ona göre ayarlayınız!" 

(Haber Merkezi)

Hayvancılık desteklemeleri başvuru tarihleri belli oldu

MTV için indirim beklemeyin

Giresun Musiki Cemiyeti'nden
Muhteşem 100. Yıl Konseri

Orta Çağ'dan kalma manastıra
tırmandılar
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Giresunspor Kulübü, 
geçmiş dönemlere yönelik 
yapılan denetimlerde orta-
ya çıkan usulsüzlüklerle il-
gili hukuki süreci başlatma 
kararı aldı. Kulüp Başkanı 
Nahid Yamak, bu konuda 

rilmemesi ve hukuki süreç 
sonucunda alınacak karar-
ların beklenmesi gerektiği-
ni vurguladı.

Yamak, yaşanan bu tür 
sorunların sadece Gire-
sunspor'a özgü olmadığını 

İçişleri Bakanlığı tarafın-
dan yönetimlerine bildirim 
geldiğini açıkladı.

Başkan Nahid Yamak, 
sportif alandaki mücadele-
nin devam ettiği bir dö-
nemde, geçmiş dönemlere 

yönelik denetim raporla-
rındaki usulsüzlüklerle ilgili 
hukuki süreci başlatma ka-
rarı aldıklarını duyurdu. 
Açıklamasında detaylara 
girmekten kaçınan Yamak, 
konunun magazinselleşti-
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ifade ederek, şehir takım-
larının benzer sorunları ya-
şadığını belirtti. Süper 
Lig'de mücadele etmenin 
güzel olduğunu ancak ku-
lüplerin bütçelerini doğru 
yönetmeleri gerektiğini söy-
leyen Başkan, "Bir-iki yıl 
Süper Ligde mücadele 
etmek adına kulübün tüm 
geleceğini heba etmek, 
doğru olan bir şey değil. Gi-
resunspor'un ve benzer 
bütçelerdeki kulüplerin he-
saplarını doğru yapmaları 
gerekiyor" dedi. 

(Mehmet Yaşar)

Giresunspor'da 
devre arasında 

oyuncu satmama 
düşüncesi değişti. 

Başkan Nahid 
Yamak, devre ara-

sında şartların oluş-
ması durumunda 
transfer yasağını 

kaldırmak istedikle-
rini belirterek; 

“Oyuncu satmaya 
çok sıcak bakmıyor-

duk ancak devre 
arasında tahtayı 

açma durumumuz 
olursa ve oyuncula-
rımıza da ciddi tek-
lifler gelirse, yasağı 
kaldırabilmek için 
futbolcularımızın 

transferlerine izin ve-
rebiliriz” dedi.

(Mehmet Yaşar)

Bitexen Giresunspor, 
Kocaelispor'a 4-1 mağ-
lup olarak kötü perfor-
mansını sürdürdü ve 
büyük bir sportif çöküş ya-
şıyor. Futbolcuların kırıl-
gan yapısı, yenilen goller 
karşısında gösterilen re-
aksiyon eksikliği ve saha 
içindeki panik hali, takı-

munda, takımın bir alt 
lige doğru yol alacağı en-
dişesi giderek artıyor. Yö-
netimin yalnız başına bı-
rakılması ve nakit akışı-
nın sağlanamaması, Gi-
resunspor'da yaşanan 
büyük krizi daha da de-
rinleştiriyor. 

(Mehmet Yaşar)

mın kötü sonuçlar alma-
sına neden oluyor.

Alternatifsiz ve dar 
kadro yapısı da eklenin-
ce, Çotanaklar, Trendyol 
1. Lig'in 14. haftasında 
deplasmanda oynaya-
cakları Göztepe maçı için 
ha zır lık la ra baş la dı. 
Ancak, takımın dün ger-

çekleştirdiği antrenma-
nın ardından kötü gidişa-
ta dur denilmesi gerektiği 
vurgulanıyor.

Giresunspor'un orta-
ya koyduğu futbolun, 
ligde kalması için muci-
zelere bağlı olduğu belir-
tiliyor. Transfer yasağının 
kaldırılamaması duru-
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“Hukuki süreci
başlatacağız"

Giresunspor'da Derin Kriz
Oyuncu satışına sıcak


